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DEVETO POSVETOVANJE SEKCIJE 

ZA RAZISKOVANJE INFORMACIJSKIH SISTEMOV

Sekcija za raziskovanje informacijskih sistemov pri Zvezi ekonomistov Slovenije je I5.ini 6. februarja 1996 v Grimščah 
pri Bledu organizirala že deveto posvetovanje. Sponzor posvetovanja je bila zopet organizacija SRC d.o.o. Ljubljana. 
Udeležilo se ga je 34 raziskovalcev, kar je nekaj več kot v lanskem letu.

Posvetovanja se je prvi dan udeležil tudi mag. Neven Borak, predsednik Zveze ekonomistov Slovenije, ki je v razpravi 
poudaril pomen informatike za uspešnost slovenskega gospodarstva.

Program je, podobno kot v preteklih letih, obsegal aktualno temo, tematska področja in tehnološko temo.

Aktualno temo z naslovom Dileme informatiziranja družbe je v obliki panela vodil dr. Jože Gričar, sodelovali pa so: 
Tomaž Banovec, mag. Cene Bavec, mag. Violeta Bulc, dr. Marjan Krisper, dr. Ivan Rozman in dr. Peter Stanovnik.

Tematsko področje I: Organiziranost in uporaba informacijske tehnologije.
Panel je vodil dr. Miran Mihelčič, sodelovali pa so: dr. Janez Gabrijelčič s podtemo: Odličnost in uporaba informacijske 
tehnologije, Ivo Štucin, s podtemo: Organiziranost v trgovini in uporaba informacijske tehnologije, dr. Mirko Vintar s 
podtemo: Upravno poslovanje in elektronski dokumenti.

Tematsko področje II: Sodelovanje univerza - gospodarstvo - država.
V panelu, ki ga je vodil Niko Schlamberger, so sodelovali: dr. Marjan Pivka, mag. Tone Kramberger, Marin Silič, Andrej 
Marčič, Jaka Stele.

Tematsko področje III: Meduniverzitetno in mednarodno sodelovanje na področju raziskovanja in razvijanja in
formacijskih sistemov.
Panel je vodil dr. Marjan Krisper, v njem pa so sodelovali: mag. Cene Bavec, dr. Jože Gričar, dr.Dušan Lesjak, dr. Tatja
na Welzer in dr. Mirko Vintar.

Tematsko področje IV: Predstavitev novih doktoratov.
Raziskovalci informacijskih sistemov, ki so v letu 1995 pridobili naslov doktorja znanosti na področju informatike, so 
predstavili svoja dela. Novi doktorici in nova doktorja so: dr. Janez Barle, dr. Maja Miličič, dr. Janez Nemec, dr. Tatja
na Welzer. Tematsko področje je vodil dr. Janez Grad.

Tehnološka tema posvetovanja je imela naslov Aktualni problemi uvajanja sodobnih informacijskih tehnologij 
in smeri njihovega reševanja.
Panel je vodil Ivan Žerko, sodelovala pa sta Dušan Kričej in Berto Žitko.
Pred posvetovanjem so imeli svoj sestanek člani mednarodne organizacije za informacijske sisteme (Association for 
Information Systems - AIS). Ta stanovska organizacija je bila ustanovljena v letu 1995, med soustanovitelji je bilo tudi 
pet predstavnikov iz Slovenije. Združuje učitelje informacijskih sistemov na univerzah v svetu. Člani so se na sestanku 
dogovorili, da bodo priporočili kolegicam in kolegom v Slovenijo, da bi se vključili v to stanovsko organizacijo.

Zaradi neugodnega termina (šolske počitnice in pustna sobota) je odpadla tema Informatika in slovenski jezik. 
Veliko prisotnih je izrazilo zanimanje zanjo, torej lahko načrtujemo, da bi bila lahko eno od tematskih področij v pri
hodnjem letu.

Z zadovoljstvom smo ponovno ugotovili, da so srečanja v manjšem krogu koristna in prijetna. Krog stalnih članov 
sekcije se vsako leto širi, zanimiva pa so tudi srečanja z ljudmi iz prakse, iz gospodarstva, interdisciplinarni vidiki...

Dogovorili smo se, da bo naslednje posvetovanje spet v februarju leta I 997. Poskušali bomo vskladiti izvedbo s 
počitnicami, praznovanji in drugimi dogodki. Dosedanja organizatorja srečanj - Jože Gričar in Katarina Puc - sta 
zaprosila za pomoč Tatjano Welzer, kije ljubeznivo pristala. Upamo, da se bo s tem vsebina programa osvežila. Vsi 
omenjeni se priporočamo za predloge glede izvedbe in vsebine!

J.G. in K.P.
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